
南 加 州 中 文 學 校 聯 合 會 
Southern California Council of Chinese Schools 

453 S Spring Street, Los Angeles, CA 90018 
www.scccs.net 

 

南加州中文學校聯合會公文袁字第 14 號 

日期： 2014 年 1 月 13 日 

 

 

受文者：本會各會員學校校長/代表、理事、執行委員 

主旨：ACTFL年會鼓勵華語文老師踴躍投稿。 

 

 

各位校長、代表及理事、執行委員道鑒：  

 

謹附洛杉磯華僑文教中心來函，ACTFL年會將在 11/21-11/23/2014於 San 

Antonio舉辦，請鼓勵老師投稿，截稿期限為 1月 17日。 

 

如有任何相關問題，詳見下文報名及投稿資訊。 

 

 

耑此    敬祝 

教安                

                                 會長 袁 璐 敬上  

                                  626-513-5052 (Cell)     

                                  Email: luluyuan@hotmal.com 

 

附件：無 
 

= = =  

 

袁會長:   您好 

 
頃獲僑委會傳來之 E-MAIL(詳見下文)，請協助宣傳並鼓勵華語文老師踴躍投

稿。   謝謝 

 
洛僑中心   敬上 

 
 

http://www.scccs.net/
mailto:luluyuan@hotmal.com


 

報告丘主任、尤主任 

遵奉 僑教處莊處長指示，請協助宣傳及鼓勵貴轄華語文老師投稿今年 11月於

San Antonio舉辦的 ACTFL年會。因截稿期限為 1月 17日，煩勞儘速辦理，謹提

供下列報名資訊供參： 

  
  
The fast approaching 2014 ACTFL proposal submission deadline is Fri. Jan. 17, 
2014, 17:00 PM EST; no late submissions will be accepted.  The 2014 ACTFL 
Convention will be held in San Antonio, Texas, November 21st - 23rd, 2014, 
and the theme of the Convention will be "Reaching Global Competence." There 
are four focus areas for submitting proposals:  Planning for the Learner, 
Learning and Teaching, Assessment, and Collaboration. 
  
CLASS will have a minimum of 42 sessions at the ACTFL Convention, a three-
fold increase from last year! This is a great opportunity for you to submit 
proposals to share your best practices with a wide and diverse audience, and I 
very much encourage you to do so.  Submitting a proposal is a great part 
of professional development; not only does it help us reflect on our instructional 
practices, but it also showcases our success stories in teaching and promoting 
student learning.  
Here is the link for the 2014 proposal. http://ww5.aievolution.com/tfl1401/ 
  
Also, you may find it helpful to view the following video as you prepare for your 
proposal. 
  
http://screencast.com/t/mQAo2ELxfNqu 
  
We have posted information on how to write a proposal for 
the ACTFL convention on our CLASS website at www.classk12.org. 
Please check the website and take advantage of the helpful tips that our CLASS 
Executive Director Dr. Yu-Lan Lin has put together to help our members write a 
successful proposal.  If you need us to help you review your proposal before 
submission, please send your draft to me ( dalit6250@gmail.com) by Jan. 11, 
2014, so that we can review and return it in time for your submission before 
the deadline. 
  
 Note: Even though you do not need to be an ACTFL or CLASS 
member to submit proposals, once your proposal is accepted, you will need to 
be a current ACTFL or CLASS member to present at the convention.    

http://ww5.aievolution.com/tfl1401/
http://screencast.com/t/mQAo2ELxfNqu
https://mail.nvcc.edu/owa/redir.aspx?C=F5epLV1Qx0WyO_-pNA9pbqvChWPy3dAIB7XeF2W2Dxq44S3pC7zv0x-3JE0wNUpA_Ud2hmgpcaA.&URL=http://www.classk12.org/
mailto:dalit6250@gmail.com


 
--  
Henny Chen 
World Language/Technology and Media Art Department  

Moreau Catholic High School 

27170 Mission Blvd. Hayward, CA 94544 

Google Voice:  (510) 629-1127 
 
 


